
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1199 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL) 

 

 

Spørgsmål nr. 1199:  

”Mener ministeren, at det er acceptabelt, at der mange steder stadig er meget store  

begrænsninger for mennesker, der bor på plejehjem, i forhold til at se deres familie, 

f.eks. kun lov til en halv times udendørs besøg ugentlig?” 

 

Svar: 

Som nævnt i min besvarelse af SUU alm. del 1198 lempes besøgsrestriktionerne pr. 2. 

juli 2020, så alle besøg på både uden- og indendørsarealer er tilladt medmindre Sty-

relsen for Patientsikkerhed finder grundlag for at udstede et påbud. 

 

Lempelserne vil gælde for plejehjem, plejeboliger og aflastningspladser samt syge-

huse og klinikker - herunder besøg i psykiatrien. 

 

 

Med venlig hilsen 
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